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Školní slavnost se povedla ná-
ramně. Letos kvůli jarním prázd-
ninám připadla akce až na 22. bře-
zen, ale čekání se vyplatilo. Sál, 
který Jana Němečková proměni-
la k nepoznání, byl zaplněný do 
posledního místa. Vyprodáno by-
lo prakticky už tři týdny předem, 
což se ještě nikdy nestalo. A dal-
ší hosté si koupili místa na stání 
ještě v průběhu večera.

Školní slavnost 2025 se povedla, program byl pestrý od začátku do konce

Čtyřiadvacet tanečnic z I. stup-
ně naší školy předvedlo, co se
s paní Janou Anayou naučilo v 
tanečním kroužku. Nejprve dív-
ky okouzlily publikum ladnými 
pohyby se stuhami a při druhé 
skladbě roztleskaly celý sál, pí- 
seň Bella Ciao sváděla k tanci ne-
jednoho přihlížejícího. Holky byly
úžasné!

Vystoupení Skipping Boys ta-
ké zaujalo. Nepřivezli si s sebou 
švihadla, která všichni známe
ze svých dětských let, ale LED
švihadla, která světelnými efek-
ty doprovodila vystoupení plné
akrobatických i gymnastických
triků. Skipping Boys jsou ve spor-
tovním skákání přes švihadlo 
profíci, jako první Češi přivezli 
medaile z mistrovství Evropy a
po Chotovinách je jejich další za-
stávkou Mistrovství světa v Ja-
ponsku. Snad se předvedou ve 
stejné formě jako u nás!

Na ples se chodí hlavně tančit. 
MIX Františka Vaňka hrál v ne-
skutečné formě. O tom, že je dí-
ky nim parket plný od první do 
poslední skladby, nikdo nepo-
chybuje. Kapela hrála s novou 

zpěvačkou Simonou Sanetrik a 
bylo znát, že je večer s námi ba-
ví. František Vaněk úspěch kape-
ly skromně komentoval slovy:
„Za svůj muzikantský život jsem 
měl štěstí na lidi, kteří byli výbor-
ní muzikanti a s kterými jsme si
lidsky sedli. Teď mám kolem se-
be muzikanty, kteří mají hlavně 
chuť se zlepšovat a ženou kape-
lu dopředu, za to jsem rád a sa-
mozřejmě mě těší, když se to 
lidem líbí, zvlášť když hrajeme 
doma.” František Vaněk a jeho 
kapela ke Školní slavnosti patří 
a můžu slíbit, že nám zahrají i na
našich příštích plesech.

Trocha napětí a velká dávka 
štěstí, to je tombola. Ceny byly 
díky našim sponzorům velkole-
pé a všichni si je přebírali s nad-

Fotbalista Jan Koller jako host večera, soutěže o podepsané dresy,
tradiční skvělá kapela MIX Františka Vaňka, taneční kroužek, 
Skipping Boys a bohatá tombola. Takové bylo letošní zakončení 
plesové sezony v Chotovinách.

šením. Hlavní cenou byla jako 
už tradičně LED televize s úhlo-
příčkou 126 cm. Výherce nám 
letos trochu zamotal hlavu. Vstu-
penku ztratil, poctivý nálezce
mu ji ale při vylosování vrátil…
Naštěstí někteří svědci viděli,
když vstupenka padala z balkó-
nu a potvrdili moderátorovi, že
výherce je skutečně pravým ma-
jitelem vstupenky.

Na přípravách Školní slavno-
sti se podílela celá škola. Všich-
ni zaměstnanci a také řada žáků
přiložila ruku k dílu. Kdo ale na 
Slavnosti byl, mi jistě dá za prav-
du, že zcela zásadní podíl na 
úspěchu celé akce měl moderá-
tor večera Dušan Mendel. Díky 
němu měl nabitý program spád,
byl plný pohody a nejednoho pře-
kvapení.

O skvělou atmosféru se po-
starali účinkující, kapela, skvělá 
obsluha za oběma bary a pře-
devším vy, kteří jste na Školní
slavnost přišli. Vážíme si toho
a už teď se těšíme, že v sobotu 
14. března se opět sejdeme na 
Školní slavnosti 2026!

Martina Sochůrková
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Ze zasedání Zastupitelstva obce Chotoviny
Zápis a usnesení z 13. zasedání konaného dne 27. března 2025 od 19 hodin
v zasedací místnosti Obecního úřadu v Chotovinách

/pokračování na str. 4/

OZNAMUJE OBČANŮM OBCE CHOTOVINY,
ŽE MOHOU VĚTVE Z OŘEZU
OVOCNÝCH A OKRASNÝCH

STROMŮ A KEŘŮ
ODVÉZT NA CVIČIŠTĚ SBORU

 

12., 19. a 26. dubna 2025
od 9.00 do 15.00 hod.

V ostatní dobu bude cvičiště pro návoz větví UZAVŘENO.

SBOR DOBROVOLNÝCH
HASIČŮ ČERVENÉ ZÁHOŘÍ

V TĚCHTO DNECH:

Dále oznamuje,
že v sobotu 12. dubna 2025

 SBĚR KOVOVÉHO ODPADUprovede
kromě ledniček a mrazáků

na Vrážné a v Červeném Záhoří.
(po spodní část ulice K Václavu)

Je možno předem nahlásit požadavky na odvoz kovového odpadu
na telefon 605 705 047 (p. Hrstka)

Za SDH Červené Záhoří: starosta sboru Josef Hrstka

 se uskuteční

ve středu 30. dubna od 15 hodin na cvičišti sboru.

Tradiční pálení čarodějnic

Přítomni: Mgr. Bětíková, p. Filip, p. Hrstka, 
p. Jordák, Ing. Junová, PaedDr. Němec,
p. Otradovcová, p. Pěkný, Mgr. Pražák, 
Mgr. Sochůrková, Mgr. Turek, MgA. Volfová
Omluveni: Mgr. Mendel, p. Moos,
                 Mgr. Vítovcová
Ověřovatelé: PaedDr. Němec, p. Pěkný
Zapisovatelka: Zuzana Sumerauerová
Zahájení: v 19:00 hodin
Program: 
  1. Kontrola usnesení z 12. ZO,
      informace starosty
  2. Obecně závazná vyhláška o místních 
      poplatcích č. 1/2025
  3. Změna č. 2 Územního plánu
      obce Chotoviny
  4. Žádosti o změnu ÚP
  5. Pozemky
  6. Rozpočtová opatření provedená RO
  7. Rozpočtové opatření č. 2/2025
  8. Plán společných zařízení
      KPÚ Moraveč
  9. Zprávy Finančního výboru
      obce Chotoviny
10. Nádražní budova
11. Diskuse

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Zdeněk 
Turek. Přivítal přítomné a konstatoval, že 
zastupitelstvo bylo řádně svoláno a je usná-
šení schopné. Přítomna je nadpoloviční vět-
šina zastupitelů. Pan starosta navrhuje, aby 
se dnešní jednání řídilo uvedeným progra-
mem s tím, že navrhuje dodatečně zařadit 
jako bod 3. Obecně závazná vyhláška, kte-
rou se stanovují pravidla pro pohyb psů na 
veřejném prostranství obce Chotoviny a dá-
le jako bod 10. Aktualizace plánu společných
zařízení KPÚ Liderovice.
Program zasedání nově zní:
1. Kontrola usnesení z 12. ZO, informace 
    starosty
2. Obecně závazná vyhláška o místních 
    poplatcích č. 1/2025 
3. Obecně závazná vyhláška, kterou se 
    stanovují pravidla pro pohyb psů na 
    veřejném prostranství obce Chotoviny
4. Změna č. 2 Územního plánu obce 
    Chotoviny
5. Žádosti o změnu ÚP
6. Pozemky
7. Rozpočtová opatření provedená RO
8. Rozpočtové opatření č. 2/2025

  9. Plán společných zařízení KPÚ Moraveč
10. Aktualizace plánu společných zařízení 
      KPÚ Liderovice
11. Zprávy Finančního výboru
      obce Chotoviny
12. Nádražní budova
13. Diskuse
Souhlasí 11, je proti 0, zdržel se 1.
Program byl schválen.
Pan starosta navrhuje, aby diskuse a hla-
sování probíhalo ke každému bodu zvlášť.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 0.
Zapisovatelkou pan starosta pověřuje
Zuzanu Sumerauerovou.
Ověřovateli zápisu pro 13. zasedání Zastu-
pitelstva obce Chotoviny pan starosta pově-
řuje PaedDr. Němce a p. Pěkného.
1. Kontrola usnesení z 12. ZO, informace 
starosta – zápis a usnesení z 12. zasedání 
Zastupitelstva obce Chotoviny byly ověřeny 
p. Filipem a p. Pěkným. Do zápisu bylo mož-
né nahlédnout na Obecním úřadě Chotovi-
ny. Proti zápisu a usnesení nebyly vzneseny 
námitky, je proto považován za schválený.
Pan starosta podal tyto informace o dění
v obci:   

RO schválila rozhodnutí o výběru doda-
vatele zakázky „Víceúčelové sportoviště a 
parkoviště, Chotoviny.“ Dle stanoveného kri-
téria byl vybrán k uzavření smlouvy na výše 
uvedenou veřejnou zakázku StavoSport s.r.o.,
jehož celková výše nabídkové ceny činí 
12.466.339,46 Kč bez DPH.  

RO schválila vítězem výběrového řízení na
„Opravu místních komunikací v Chotovinách“
firmu STRABAG SIS a.s., IČ 45359041,
DIČ CZ14504456 s nabídkovou cenou  
1.676.157,66 Kč včetně DPH. Opravovat se 
bude komunikace v ulici Lesní a komuni-
kace v Moravči od E55 do středu obce.

RO schválila vítězem výběrového řízení na 
„Vodovod a kanalizaci Ve Dvoře“ firmu Tomáš
Patočka, IČ 62549529, DIČ Cz7304102520
s nabídkovou cenou 3.297.980,07 Kč bez DPH. 

RO schválila vítězem výběrového řízení na
„Opravu nádražní budovy“ firmu KAVAS a.s.
s nabídkovou cenou 1.564.075,15 Kč bez DPH. 

RO schválila vítězem nabídkového řízení 
na rekonstrukci podlahy v jídelně ZŠ Cho-
toviny firmu Radek Bouška s nabídkovou 
cenou 544.915,65 Kč bez DPH. 

RO schválila vítězem nabídkového řízení 
na opravu bývalé kotelny MŠ Chotoviny 
firmu KAVAS a.s. s nabídkovou cenou 
761.076,50 Kč bez DPH.

RO schválila firmu Radek Bouška pro 
opravu prádelny na Polánce. Nabídková 
cena je 260.419 Kč bez DPH.

RO schválila smlouvu o nájmu bytu na do-
bu neurčitou mezi obcí Chotoviny a paní S. K.
Předmětem nájmu je pečovatelský byt č. 1 
ve Stříbrné aleji č. p. 313.
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Mgr. Zdeněk Turek

STŘÍPKY Z OBCE
  RO schválila rozhodnutí o výběru dodavatele 
zakázky „Víceúčelové sportoviště a parkoviště, 
Chotoviny.“ Dle stanoveného kritéria (nejnižší cena)
byla vybrána k uzavření smlouvy na výše uvedenou
veřejnou zakázku firma StavoSport s.r.o., jehož 
celková výše nabídkové ceny činí 12 466 339,46 Kč
bez DPH. Očekáváme, že práce budou zahájeny
v dubnu 2025.
   RO schválila vítězem výběrového řízení na „Opra-
vu místních komunikací v Chotovinách“ firmu 
STRABAG SIS a.s., IČ 45359041, DIČ CZ14504456
s nabídkovou cenou 1 676 157,66Kč včetně DPH. 
Opravovat se bude komunikace v ulici Lesní a 
komunikace v Moravči na pozemku parc. č. 213 
(nejsevernější komunikace od E55 do středu obce).
Zahájení prací polovina dubna 2025.
   RO schválila vítězem výběrového řízení na „Vodo-
vod a kanalizaci Ve Dvoře“ firmu Tomáš Patočka,
IČ 62549529, DIČ CZ7304102520 s nabídkovou 
cenou 3 297 980,07 bez DPH. Práce byly zahájeny. 

   RO schválila vítězem výběrového řízení na „Opra-
vu nádražní budovy“ firmu KAVAS a.s. s nabídkovou
cenou 1 564075,15 Kč bez DPH. 
   RO schválila vítězem nabídkového řízení na rekon-
strukci podlahy v jídelně ZŠ Chotoviny firmu Radek 
Bouška s nabídkovou cenou 544 915,65 bez DPH. 
   RO schválila vítězem nabídkového řízení na opra-
vu bývalé kotelny MŠ Chotoviny firmu KAVAS a.s.
s nabídkovou cenou 761 076,50Kč bez DPH.
   RO schválila firmu Radek Bouška pro opravu prá-
delny na Polánce. Nabídková cena 260 419,- Kč
bez DPH.
   RO schválila smlouvu o nájmu bytu na dobu ne-
určitou mezi Obcí Chotoviny a paní Stanislavou 
Krejčovou. Předmětem nájmu je pečovatelský 
byt č. 1 ve Stříbrné aleji č. p. 313. 

   Kolem cesty na Broučkovu Lhotu byla vysazena 
jednostranná alej. Celkem bylo vysazeno 100 strom-
ků – staré odrůdy ovocných stromů jabloní, hrušní 
a třešní.
   RO schválila podání žádosti o dotaci na výstavbu 
vodovodu v ulici Ve Dvoře.
   RO schválila podání žádosti o dotaci na výstavbu 
kanalizace v ulic Ve Dvoře.
   RO schválila darovací smlouvu mezi Obcí Chotovi-
ny a Diakonií ČCE – středisko Rolnička IČO 47268701.
   RO schválila skupinovou pojistnou smlouvu pro
pojištění Flotilového autokomplexního pojištění od
společnosti Česká podnikatelská pojišťovna, a.s. 
Zahrnuje pojištění nové cisternové stříkačky TATRA,
automobilu IVECO a FABIE.
   RO schválila vyhovět námitce proti zadávacím 
podmínkám zakázky „Vodárenská soustava Choto-
vinsko Tábor – Chotoviny, výtlačný řad“, kterou 
podala KRUSKO s.r.o., IČO: 469 79 859. Vzhledem
k tomu, že námitka byla doručena těsně před 
vypršením termínu pro doručení nabídek, schvá-
lila RO zrušení zadávacího řízení, zadávací doku-
mentace byla upravena a bylo vyhlášeno nové 
výběrové řízení.  
   RO schválila obecně závaznou vyhlášku obce 
Chotoviny č. 1/2025, kterou se mění a upravuje 
vyhláška o místních poplatcích.  
   RO schválila finanční dar 5000,- Kč pro Janu Tinu 
Kořenou, která se na přelomu dubna a května 
zúčastní Mistrovství Evropy v Taekwondu ITF
v estonském Tallinu. 
   RO schválila nabídku firmy První Táborské elektro-
montáže spol. s r.o. na obnovu veřejného osvětlení 
v Červeném Záhoří. 
   RO projednala poruchu plynového topení ve 
sportovní hale a schválila okamžitou opravu.
   RO rozhodla o termínu slavnostního předání no-
vé cisternové stříkačky našim obecním hasičům: 
SOBOTA 26. 4. 2025 od 14.00 hodin u kulturního 
domu v Chotovinách.

   Na konci března byl zahájen strojový úklid obec-
ních komunikací.

Vážení spoluobčané,
zveme Vás

na slavnostní předání 
nové cisternové
stříkačky TATRA 

našim obecním hasičům.
Slavnostní předání 

vozidla se uskuteční
v sobotu 26. 4. 2025 ve 14.00 hodin

U KULTURNÍHO DOMU V CHOTOVINÁCH.
Těšíme se na Vás.  

Za obec Chotoviny starosta obce Mgr. Zdeněk
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/pokračování ze str. 2/ 

RO schválila podání žádosti o dotaci na 
výstavbu vodovodu v ulici Ve Dvoře.

RO schválila podání žádosti o dotaci na 
výstavbu kanalizace v ulici Ve Dvoře.

RO schválila darovací smlouvu mezi obcí 
Chotoviny a Diakonií ČCE – středisko Rol-
nička IČO 47268701.

RO schválila skupinovou pojistnou smlou-
vu pro pojištění Flotilového autokomplexní-
ho pojištění číslo 3880211973 od společ-
nosti Česká podnikatelská pojišťovna, a.s. 
Zahrnuje pojištění nové cisternové stříkačky
TATRA, automobilu IVECO a FABIE.

RO schválila vyhovět námitce proti za-
dávacím podmínkám zakázky „Vodárenská 
soustava Chotovinsko Tábor – Chotoviny, 
výtlačný řad“, které podala KRUSKO s.r.o., 
IČO: 469 79 859.   

RO schválila zrušení zadávacího řízení
pro akci „Vodárenská soustava Chotovinsko 
Tábor – Chotoviny, výtlačný řad“.  

RO schválila zadávací dokumentaci pro 
akci „Vodárenská soustava Chotovinsko 
Tábor – Chotoviny, výtlačný řad“ a vyhlásila 
nové výběrové řízení.  

RO schválila Obecně závaznou vyhlášku 
obce Chotoviny, kterou se mění a upravuje 
vyhláška o místních poplatcích.  

RO schválila finanční dar 5.000 Kč pro
J. T. K., která se na přelomu dubna a května 
zúčastní Mistrovství Evropy v Taekwondu 
ITF v estonském Tallinu. 

RO schvaluje dodatek č. 4 ke smlouvě
o spolupráci mezi obcí Chotoviny a DI-
MATEX CS, spol. s.r.o. IČO 43224245,
DIČ CZ43224245. Předmětem dodatku je
navýšení ceny za pronájem textilních boxů
a jejich vyvážení.

RO schválila nabídku firmy První Tábor-
ské elektromontáže spol. s r.o. na obnovu 
veřejného osvětlení v Červeném Záhoří. 

RO projednala poruchu plynového tope-
ní ve sportovní hale a schválila okamžitou 
opravu.
MgA. Volfová upozornila na nekompletnost 
písemných podkladů pro zasedání zastupi-
telstva obce. Bylo vzneseno upozornění, že 
zastupitelé nemají dostatečné informace o 
rozhodnutích přijatých radou obce, které ny-
ní pan starosta přednesl.
Byl vznesen dotaz, proč se zrušilo zadávací 
řízení pro akce „Vodárenská soustava Cho-
tovinsko Tábor – Chotoviny, výtlačný řad“.
Pan starosta odpověděl: Před uzávěrkou pro
podání nabídek byla podána námitka. V dů-
sledku této námitky nebylo možné oznáme-
ní opravit a informovat všechny uchazeče, 
což vedlo ke zrušení původního zadávacího 
řízení. Následně byly upraveny podmínky
a vyhlášeno nové výběrové řízení.
Paní Otradovcová vznesla dotazy k více-
účelovému hřišti:
– Proč dochází k navýšení částky
   v rozpočtu o 900.000 Kč?
– Vyhrál uchazeč s nejnižší cenou?
– Pokud se rozpočtová položka navýší
   o 900.000 Kč, bude to konečná cena?
– Je možné, že dojde k dalšímu navýšení 
   kvůli vícepracím?

Pan starosta odpověděl:
– Původní částka byla kvalifikovaným 
   odhadem a je schválena v rozpočtu 
   obce na rok 2025.
– Bylo potvrzeno, že jediným hodnotícím 
   kritériem byla nejnižší nabídková cena
   a tím pádem vyhrál uchazeč s nejnižší 
   nabídkovou cenou.
– Měla by to být konečná cena, vícepráce 
   mohou, ale nemusí nastat. Jejich přesný 
   rozsah nelze dopředu odhadnout.
Dále doplnil, že finanční prostředky jsou k 
dispozici a je požádáno o dataci, která může 
náš rozpočet vylepšit.
Smlouva o dílo je připravena, obsahuje přes-
ný rozsah prací a je zveřejněna na portálu 
NEN (Národní elektronický nástroj).
Usnesení č. 205/2025/Z13
Zastupitelstvo obce bere na vědomí Zápis a 
usnesení z 12. zasedání Zastupitelstva obce 
Chotoviny ze dne 23. ledna 2025 a informa-
ce starosty o činnosti obce.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato. 

2. Obecně závazná vyhláška o místních 
poplatcích č. 1/2025 – na základě doporu-
čení dozoru nad zákonností obecně závaz-
ných vyhlášek jsme upravili vyhlášku o míst-
ních poplatcích včetně přílohy č. 1, která je 
součástí této vyhlášky. Zrušili jsme omeze-
ní vyhrazených parkovacích míst pouze pro 
osobní automobily a navýšili paušální roční 
platby. V příloze č. 1 jsme barevně vyznače-
ná veřejná prostranství na mapkách doplni- 
li o konkrétní přehled parcelních čísel po-
zemků, které jsou veřejným prostranstvím. 
Návrh OZV č. 1 o místních poplatcích je ne-
dílnou součástí materiálů.
Usnesení č. 206/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
Obecně závaznou vyhlášku o místních po-
platcích s účinností od patnáctého dne po 
jejím vyvěšení.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

3. Obecně závazná vyhláška obce Chotovi-
ny, kterou se stanovují pravidla pro pohyb 
psů na veřejném prostranství v obci Choto-
viny – na základě doporučení oddělení dozo-
ru nad zákonností obecně závazných vyhlá-
šek jsme připravili novou vyhlášku o pohy-
bu psů na území obce Chotoviny.
Oddělení dozoru mělo výhrady k neurčité-
mu označení prostranství pro pohyb psů, na
které vyhláška č. 01/2015 odkazovala v pří-
loze č. 1. Proto jsme ve spolupráci s pra-
covníky oddělení dozoru vytvořili vyhlášku 
novou, kde již žádná příloha s označením 
prostranství není. Nová vyhláška vymezuje
prostranství zastavěným územím obce a od-
kazuje tak na stránky obce, potažmo územ-
ní plán, kde jsou zastavěná území jasně de-
finována. Návrh OZV o pravidlech pro pohyb
psů na veřejném prostranství je nedílnou 
součástí materiálů.

Usnesení č. 207/2025/Z13

Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
Obecně závaznou vyhlášku o pravidlech pro 
pohyb psů na veřejném prostranství v obci 
Chotoviny s účinností od patnáctého dne 
po jejím vyhlášení.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

4. Změna č. 2 Územního plánu obce Choto-
viny – na minulém ZO padlo mnoho dotazů 
ohledně schválení změny ÚP a zprávy o uplat-
ňování, pro snazší pochopení problemati-
ky jsme společně s odborem rozvoje (OR) 
MěÚ Tábor zpracovaly následující vysvětlení:
Zpráva o uplatňování se zpracovává cca jed-
nou za 4 roky. Zpráva ještě není zpracována
a mohly by se zahájit práce na jejím zpra-
cování, nicméně v momentě, kdy jsme se 
rozhodli řešit změnu územního plánu, bylo 
výhodnější a rychlejší řešit změnu z podně-
tu obce bez zprávy. V průběhu řízení o změně
je možné i rozjíždět zprávu o uplatňování. 
Tu vyhotovuje MěÚ Tábor, OR ve spolupráci 
s určeným zastupitelem (obcí). Do zprávy je
možné zahrnout i další nové změny. OR pro-
věřuje ve zprávě mimo jiné i soulad s ostat-
ními právními předpisy, nadřazenou doku-
mentací, aktuálnost ÚP, aj. Návrh zprávy se 
projednává (vyvěsí se na úřední desce) a ná-
sledně ho schvaluje zastupitelstvo. Oba pro-
cesy mohou běžet současně a nejsou na 
sobě časově závislé. Změnu můžeme poří-
dit, i když nemáme zprávu o uplatňování.
V případě změny č. 2 ÚP Chotoviny je změ-
na pořizována z podnětu obce (byla vydána 
stanoviska KÚ, zadání zpracoval OR) tzn. OR
– pořizovatel, má rovnou předložit návrh za-
dání se svým vyjádřením k projednání do
zastupitelstva (§111 odst. 2).
Usnesení č. 208/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny 
– rozhoduje dle § 27 odst. 1, písm. a) záko-
na č. 283/2021 Sb. stavební zákon, ve znění 
pozdějších předpisů (dále jen stavební zá-
kon) o pořízení změny č. 2 Územního plánu 
Chotoviny 
– schvaluje v souladu s § 27 odst. 1 písm. b)
stavebního zákona návrh zadání změny dle 
přílohy č. 1, která je nedílnou součástí to-
hoto usnesení 
– schvaluje u změny č. 2 územního plánu 
sloučení společného a veřejného projednání 
– určuje Jana Jordáka, místostarostu, aby 
dle stavebního zákona spolupracoval s poři-
zovatelem při zpracování změny č. 2 územ-
ního plánu 
– schvaluje, že náklady spojené s pořizo-
váním změny č. 2 budou hrazeny obcí Cho-
toviny.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 3, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

5. Žádosti o změnu ÚP – žádosti o změnu ÚP
podávají obyvatelé u obce.
Podle § 109 odst. 2 musí podnět obsahovat 
údaje: identifikace žadatele, název ÚP, co a 
proč, návrh úhrady. Pokud žádost neobsa-
huje tyto údaje, musí obec žadatele vyzvat
k doplnění (neúplné podání).

/pokračování na str. 5/
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Žádost o změnu dále může (ale nemusí) ještě
obsahovat stanoviska KÚ OŽP (§109 odst.3)
a návrh zadání. Pokud nejsou stanoviska KÚ
a návrh zadání, posoudí se podněty na změnu
až se bude vypracovávat "zpráva".
Obsahuje-li podnět na změnu tyto náležito-
sti, tak jej podle § 109, odst. 5 předá zastu-
pitelstvo obce pořizovateli. Zjednodušeně 
řečeno, každou žádost předložíme na zastu-
pitelstvo, to se s ní seznámí a předá pořizo-
vateli, který jí vyhodnotí podle § 110 (pořizo-
vatel to může být obec na základě smlouvy
s oprávněnou osobou, nebo OR). Pokud ža-
datel má v žádosti, že se nebude podílet na 
úhradě nákladů, může ZO předání žádosti i 
vlastní změnu podmínit plnou úhradou ná-
kladů, ale žádost se v této fázi předat musí.
OR podnět vyhodnotí a následně zastupitel-
stvu předá ke schválení zadání změny ÚP, 
poté ZO rozhodne, zda zadání schválí či ni-
koli. Nově podané žádosti o změnu ÚP, 
které nejsou zařazeny do změny č. 2 ÚP:
Žádost č.1:
Pan J. V. žádá o změnu využití pro pozemek 
parc. č. 117/1 k. ú. Červené Záhoří, který
sousedí s pozemkem dnes využívaným jako 
zpevněná plocha pro potřeby skladu a ma-
nipulace se zbožím. Současné využití je ÚP 
dáno jako plochy zemědělské, pan J. V. by 
zde rád vystavěl skladovací haly, tedy pro-
vedl změnu na plochy výroby a skladování. 
Pozemek se nachází uvnitř zastavěného úze-
mí obce. Zároveň je navrhovatel ochoten 
uhradit plnou výši nákladů.
Usnesení č. 209/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vědo-
mí podání žádosti o změnu územního plánu 
a předává jí pořizovateli bez připomínek.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.
Žádost č. 2:
Pan V. K. a paní L. K. žádají o změnu využi-
tí pozemku parc. č. 251/5 k. ú. Broučkova
Lhota z plochy zemědělské na plochy smí-
šené obytné pro výstavbu rodinného domu. 
Pozemek se nachází na hranici zastavěného 
území obce. Navrhovatelé nejsou ochotni se
podílet na úhradě nákladů.
Usnesení č. 210/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vědo-
mí podání žádosti o změnu územního plánu 
a předává jí pořizovateli s podmínkou plné 
úhrady nákladů ze strany žadatele dle §92 
odst. 3 stavebního zákona.
Výsledek hlasování: Pro 10, proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
Žádost č. 3:
Pan J. P. žádá o změnu využití pozemku parc.
č. 276/31 k. ú. Chotoviny z plochy zeměděl-
ské na plochy obytné z důvodu výstavby ro- 
dinného domu. Pozemek se nachází za hra-
nicí zastavěného území obce. Navrhovatel 
je ochoten se podílet na úhradě nákladů.
Usnesení č. 211/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vědo-
mí podání žádosti o změnu územního plánu 
a předává jí pořizovateli s podmínkou plné 

úhrady nákladů ze strany žadatele dle § 92
odst. 3 stavebního zákona.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 0, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.
6. Pozemky
– Nabídka převodu pozemku 132/127 k. ú. 
Červené Záhoří – Správa Železnic, státní orga-
nizace nabídla obci k možnosti převodu po-
zemek parc. č. 132/127, jedním z nezbytných
podkladů je prokázání veřejného zájmu, ten
ale v tomto případě není možné prokázat. 
Zároveň není blíže specifikováno, zda by se 
jednalo o převod úplatný či bezúplatný.
Usnesení č. 212/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny neschvaluje 
podání žádosti o převod pozemku parc. č. 
132/127 k. ú. Červené Záhoří o celkové plo-

2še 287 m .
Výsledek hlasování: Pro 11 proti 0, zdržel se 1.
Usnesení bylo přijato.
– Nabídka převodu pozemku 512/1 k. ú. Čer-
vené Záhoří – Správa železnic, státní orga-
nizace nabídla obci k možnosti převodu po-
zemek parc. č. 512/1, jedním z nezbytných 
podkladů je prokázání veřejného zájmu, ten 
ale v tomto případě není možné prokázat. 
Zároveň není blíže specifikováno, zda by se 
jednalo o převod úplatný či bezúplatný.
Usnesení č. 213/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny neschvaluje 
podání žádosti o převod pozemku parc.č. 
512/1 k. ú. Červené Záhoří o celkové ploše 

23.805 m .
Výsledek hlasování: Pro 11, proti 0, zdržel se 1.
Usnesení bylo přijato.
– Záměr prodeje části pozemku 500/5 k. ú. 
Červené Záhoří – manželé H. podali žádost 
o odkup části pozemku parc. č. 500/5 k. ú. 
Červené Záhoří, ostatní plocha, komunika-

2ce o ploše cca 90 m . Manželé H. jsou vlast-
níci RD stojícího na přilehlém pozemku. 
Tuto část pozemku by používali pro příjezd
automobilů dovážejících uhlí. Rada obce
na svém zasedání záměr podpořila a navrh-

2la prodejní cenu 690 Kč/m .
Usnesení č. 214/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje zá-
měrprodeje části pozemku parc. č. 500/5 k. ú.

2Červené Záhoří o celkové ploše cca 90 m
2za cenu 690 Kč/1 m .

Výsledek hlasování: Pro 8, proti 1, zdržel se 3.
Usnesení bylo přijato.
– Prodej části pozemku 309/12 k. ú. Červe-
né Záhoří – paní V. Č. Tábor podala žádost
o odkup části pozemku parc. č. 309/12 o plo-

2še cca 15 m  k. ú. Červené Záhoří. Paní V. Č. 
je vlastnicí rekreační chaty stojící na přileh-
lém pozemku parc. č. 309/18. Paní V. Č. by 
tuto část pozemku využila pro zlepšení pří-
stupu na spodní část zahrady a k případné 
stavbě garáže. Zastupitelstvo obce Choto-
viny záměr prodeje části pozemku parc. č. 
309/12 k. ú. Červené Záhoří schválilo za

2cenu 690 Kč/m  na svém zasedání dne 18. 4.
2024. Následně byl vypracován geometrický
plán, kterým byl oddělený pozemek označen
parcelním číslem 309/25 k. ú. Červené Záhoří.

Usnesení č. 215/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
prodej pozemku parc. č. 309/25 k. ú. Čer-

2vené Záhoří o celkové ploše 13 m  za cenu 
2690 Kč/1 m , celkem za 8.970 Kč.

Výsledek hlasování: Pro 9, proti 3, zdržel se 0.   
Usnesení bylo přijato.
– Koupě pozemků parc. č. 141/12,141/14
a 1038/3 k. ú. Červené Záhoří a 86/2 k. ú. 
Chotoviny – Správa železnic, státní organi-
zace stanovila v dopise ze dne 7. 3. 2025
č. j. 159262/2021-SŽ-GŘ-0312 (12), 
(S159262/2021-031) základní podmínky 
prodeje, jejichž odsouhlasení je k prodeji vý-
še zmíněných pozemků nutné (Část A dopi-
su, který je přílohou tohoto materiálu).
Usnesení č. 216/2025/Z13
Zastupitelstvo obce souhlasí se základními 
podmínkami prodeje Předmětného majetku
(tzv. „technické podmínky“) uvedenými v tex-
tu v části A Dopisu Správy železnic, státní
organizace, zn. 159262/2021-SŽ-GŘ-O31 (12),
(S159262/2021-O31) ze dne 7. března 2025.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

7. Rozpočtová opatření provedená Radou 
obce Chotoviny – rozpočtové změny č. 18/
2024, č. 19/2024, č. 20/2024, č. 21/2024
a č. 1/2025 schválená radou obce jsou sou-
částí materiálů.
Usnesení č. 217/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vě-
domí rozpočtová opatření provedená radou 
obce č. 18/2024, č. 19/2024, č. 20/2024,
č. 21/2024 a č. 1/2025, která jsou nedílnou 
součástí materiálů a usnesení.
Výsledek hlasování: Pro 10, proti 0, zdržel se 2. 
Usnesení bylo přijato

8. Rozpočtové opatření č. 2/2025
V rozpočtovém opatření jsou navýšeny finan-
ce na víceúčelové hřiště, na pořízení nového
plynového kotle do sportovní haly (obnova 
vytápění z důvodu havárie), na opravu podla-
hy v jídelně ZŠ a MŠ Chotoviny, na opravu 
bývalé kotelny v MŠ Chotoviny a na obnovu 
veřejného osvětlení. Výdaje budou kryty ze 
zůstatku minulých let.
Usnesení č. 218/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje roz-
počtové opatření č. 2/2025 jehož návrh je 
nedílnou součástí tohoto zápisu a usnesení.
Výsledek hlasování: Pro 9, proti 1 zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.

9. Plán společných zařízení KPÚ Moraveč
– společnost GROPMA PLAN s.r.o. zpraco-
vávající komplexní pozemkové úpravy v ka-
tastrálním území Moraveč předložila vyho-
tovený plán společných zařízení této úpravy 
(cestní síť, protierozní, vodohospodářská 
opatření a opatření k ochraně ŽP). PSZ byl 
společně se stanovisky DOSS předložen
sboru zástupců dne 16. 1. 2025. Textová 
část i mapový podklad je součástí tohoto 
materiálu. /pokračování na str. 6/
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Usnesení č. 219/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje plán
společných zařízení KPÚ Moraveč u Choto-
vin.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

10. Aktualizace Plánu společných zaříze-
ní KPÚ Liderovice – Státní pozemkový úřad 
předkládá ke schválení zastupitelstvu obce 
aktualizaci plánu společných zařízení KPÚ 
Liderovice spočívající v následujících změ-
nách: – DC7 zrušena - nepotřebná

– IP10 podél cesty DC7
       zrušena spolu s cestou

– DC5 zrušena - nepotřebná
– DC11 prodloužena
– VC2 zkrácena na žádost vlastníků     

     a v rámci toho zrušena výhybna V4
– VC3 prodloužena
– DC16 nová - na žádost vlastníků
– DC17 nová - na žádost vlastníků.

Usnesení č. 220/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje 
aktualizaci plánu společných zařízení KpÚ 
Liderovice.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

11. Zprávy Finančního výboru obce Choto-
viny – zastupitelé obdrželi Zprávu o činno-
sti finančního výboru za rok 2024 a Zápis
č. 8/22-26 ze dne 4. 3. 2025.
Usnesení č. 221/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vě-
domí Zprávu o činnosti finančního výboru 
za rok 2024 a Zápis č. 8/22-26 ze dne 4. 3.
2025.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
12. Nádražní budova
Na návrh paní MgA. Volfové byl do progra-
mu na zasedání ZO zařazen bod o nádražní 
budově.
Obec Chotoviny vlastní budovu starého ná-
draží, kterou v této chvíli pronajímá. Prosin-
cové zastupitelstvo schválilo rozpočet, ve 
kterém se počítá se zateplením budovy fa-
sády v současné dispozici, s tím, že jde o to, 
zachovat ráz nádraží a uchovat pěkný vjezd 
do Chotovin. 
Není rozumné opravovat fasádu budovy v 
současném stavu, když se ještě nerozhodlo,
k čemu má sloužit a co v ní má být. 
Obec budovu koupila se záměrem využít ji 
pro občanskou vybavenost, ale současný 
stav budovy nedovoluje ji pro takovýto účel
využívat. Obec potřebuje rozvíjet svou občan-
skou vybavenost (mimo jiné jí chybí: klu-
bovna pro volnočasové aktivity, možnost
nabídnout sdílení ordinace pro rehabilitaci, 
bezbariérová ordinace s možností parková-
ní). Budova u nádraží by mohla k tomuto 
sloužit, ale její současný stav a dispozice
to neumožňuje. 
Nevyužitý potenciál má i celý prostor u ná-
draží, který je rozlehlý a neuspořádaně slou-
ží mnoha účelům, které se tu kříží a navzá-
jem se ohrožují (pěší cestující, odhazování 

tříděného odpadu, parkování, vyzvedávání, 
využívání nedostatečných autobusových za-
stávek a v neposlední řadě nevyřešený ne-
bezpečný přechod přes ulici Táborská). 
Letmý pohled řidiče při vjezdu do Chotovin 
by neměl být nadřazen koncepčnímu řeše-
ní, jak tuto lokalitu dále využívat. Zajištění 
potřeb cestujících ve všech ročních obdo-
bích, prověření, jak by mohla budova slou-
žit občanům Chotovin a jak by měl být ve-
řejný prostor uspořádán, aby se “účastníci” 
vzájemně neohrožovali a nekolidovali, by 
mělo být na prvním místě. 
Pan Filip upozornil, že v současné době ne-
ní možné v dané lokalitě parkovat. Dále vy- 
jádřil názor, že plánování ordinace či volno-
časových aktivit v této oblasti není vhodné, 
neboť se jedná o frekventované místo. Domní-
vá se, že by území mělo být využito jako dům 
služeb. Zdůraznil také potřebu opravy fasá-

dy – budova je v majetku obce a záměrem je 
zachovat její původní vzhled. Dispoziční ře-
šení je již dáno, a proto je nezbytné provést
opravy, které zabrání průniku vlhkosti a zá-
roveň zajistí estetickou kvalitu objektu.
MgA. Volfová navrhla zpracování architek-
tonické studie, která by zajistila odpovída-
jící vzhled a využití daného prostoru. Upo-
zornila na nevzhlednost místa, zmínila pří-
tomnost kontejnerů, které negativně ovliv-
ňují celkový dojem. Doporučuje přizvat od-
borníka, který by pomohl s koncepčním 
řešením.
Usnesení č. 222/2025/Z13
Zastupitelstvo obce Chotoviny ukládá ve-
dení obce Chotoviny, aby odložila záměr
opravy fasády bývalého nádraží v Chotovi-
nách. 
Výsledek hlasování: Pro 3, proti 9, zdržel se 0.
Usnesení nebylo přijato. /dokončení na str. 7/
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Usnesení č. 223/2025/Z13 
Zastupitelstvo obce Chotoviny ukládá ve-
dení obce Chotoviny, aby nechalo vypraco-
vat odbornou studii využití staré nádražní 
budovy a přilehlých prostor, která zohlední 
potřeby občanů v této lokalitě a zajistí bez-
pečnost chodců.
Výsledek hlasování: Pro 4, proti 5, zdržel se 3.
Usnesení nebylo přijato.
13. Diskuse
Během diskuse byla projednána následu-
jící témata:
1. Problematika vlakového nádraží
    v Chotovinách.
Bylo upozorněno na nedostatečné zázemí 
pro cestující, zejména na chybějící čekárny, 
což nutí lidi čekat před nástupištěm za ne-
příznivých podmínek.
Pan J. K. vznesl dotaz, zda by bylo možné 
vybudovat odhlučňovací stěnu směrem k 
nádražní budově. Ing. Málková vyjádřila po-
chybnosti ohledně realizace vzhledem k blíz-
kosti budovy a vlakových kolejí.
2. Ceny obecních pozemků.
Ing. Junová se dotázala na aktuální ceny
pozemků a na to, kdy bylo naposledy pro-
váděno jejich ocenění. Bylo upřesněno, že 
poslední ocenění proběhlo před dvěma lety.
3. Pozemkové úpravy
    v lokalitě Líderovice – Vintýřka.
Pan J. K. se dotázal, jaké plány má obec s po-
zemky v této oblasti a proč byla tato lokalita 
zmíněna.
Pan starosta odpověděl, že zatím není plá-
nován žádný rozvoj této oblasti. Pokud by
se objevil vhodný investor, bylo by možné
o výstavbě jednat, avšak v současnosti zde 
obec žádnou výstavbu neplánuje. Na otázku,
proč byla vybrána právě tato oblast, sta-
rosta uvedl, že tato lokalita byla vybrána již 
předchozím vedením, které ji určilo jako plo-
chu určenou pro výstavbu.
4. Budoucnost zdravotního střediska
    v Chotovinách.
MgA. Volfová vznesla dotaz na budoucnost
zdravotního střediska, především s ohledem
na bariérovost, možnosti parkování a další 
očekávané změny pro občany.
Pan starosta informoval, že má naplánova-
nou schůzku s lékařem, který má o ordinaci 
zájem.
5. Separace textilu a textilní kontejnery.
MgA. Volfová upozornila na novou povin-
nost obcí separovat textil a vznesla otázku, 
zda stávající kontejnery dostačují, a jak bude
situace řešena v budoucnosti.
Pan starosta odpověděl, že stávající kontej-
nery jsou v současnosti dostačující a obec 
Chotoviny zatím zvládá svoz bez problémů. 
6. Pozvánky na komunitní akce.
MgA. Volfová informovala o nadcházejících
komunitních akcích, zejména:
·  Úklidová akce v rámci iniciativy "Ukliďme 
Česko"
·  Obecní SWAP v dubnu

Pan starosta ukončil zasedání 
zastupitelstva v 21:06 hodin.

Vítání občánků v březnu 2025Vítání občánků v březnu 2025Vítání občánků v březnu 2025
Izabela HájkováIzabela HájkováIzabela Hájková

Mateo KromkaMateo KromkaMateo Kromka

Adina KřemenováAdina KřemenováAdina Křemenová

Tereza HermováTereza HermováTereza Hermová

Eliška VrhelováEliška VrhelováEliška Vrhelová

Valerie MartínkováValerie MartínkováValerie Martínková

Zapisovatelka: Zuzana Sumerauerová

VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ JE SPOLUFINANCOVÁNO PĚNĚŽNÍMI PROSTŘEDKY

Z JIHOČESKÉHO KRAJE V RÁMCI DOTAČNÍHO PROGRAMU 

NA PODPORU NAROZENÝCH DĚTÍ

Z JIHOČESKÉHO KRAJE 

V pátek 4. dubna k nám do kulturního domu zavítali

DRAŽIČTÍ KOMEDIANTI s Cimrmanovým kšaftem ČESKÉ NEBE. 
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Díky obyvatelům se naše obec 
může za rok 2024 pochlubit vý-
sledky sběru vysloužilého elek-
trozařízení předaného ke zpětné-
mu odběru společnosti Elektro-
win o celkové hmotnosti 12,28 t. 
Každý obyvatel tak odevzdal to-
muto kolektivnímu systému prů-
měrně 6,41 kg spotřebičů. Uše-
třili jsme tak spotřebu elektřiny 
a snížili produkci skleníkových 
plynů. Nespotřebovali jsme ro-
pu, železnou rudu, měď a hliník, 
které jsou potřebné pro průmy-
slovou výrobu. Nahradili jsme 
je právě recyklací odevzdaných 
spotřebičů. 
Konkrétní přínos obyvatel vy-
čísluje Osvědčení o podílu na
zlepšení životního prostředí,
které na základě dosažených vý-
sledků vystavil kolektivní systém 
pro sběr a recyklaci vysloužilých 
spotřebičů zn.

Co jsme v roce 2024 udělali pro životní prostředí?

Vyplývá z něj, že díky našim od-
povědným obyvatelům došlo za
loňský rok k úspoře produkce 
CO  o 126,47 tun. Tipnete si, ko-2

lik smrků pohltí stejné množství 
CO ? 49 ks!2

Také nebylo nutné vytěžit a spo-
třebovat 7 197,58 litrů ropy. Před-
stavte si, že z tohoto množství 
se pokryje spotřeba pohonných 
hmot auta např. na cestu z Pra-
hy do Brna po dálnici D1 a to 
270 krát. Došlo také k úspoře 
74 093,36 kWh energie. Asi stej-
né množství, jako kdybychom 
spustili cyklus myčky nádobí
74 094 krát.
Z odevzdaného množství spotře-
bičů se podařilo vrátit do výroby 
7 083,52 kg železa. Takové množ-
ství recyklovaného železa je mož-
né použít pro výrobu 291 ks no-
vých praček, aniž by bylo nutné 
těžit železnou rudu.

Recyklací vysbíraných spotřebičů
se také podařilo získat 247,09 kg

mědi, což stačí pro ražbu 43 928 1� 
mincí, nebo 300,76 kg hliníku, který by stačil
na výrobu 20 051 plechovek o objemu 0,33 l.Pamatujte!

Elektrozařízení obsahuje nejen dále využitelné materiály, ale
také škodlivé látky. Odhozením do popelnice se elektrozařízení 

nedostanou k recyklaci, ale skončí nevyužité na skládce. 
Odevzdávejte spotřebiče na sběrný dvůr

nebo poslednímu prodejci při zakoupení nového!

Roztřiďte, z čeho děti vyrostly, připravte to,
 co vám zbytečně leží ve skříni, a přijďte se
  podívat, co byste naopak mohli využít.
 Je to jednoduché. Přineste to, co za to
stojí a vy to z nějakých důvodů nevyužijete,
a přijďte si vybrat z nabídky sousedů.

SWAP jaro 2025
NENAKUPUJTE / NEVYHAZUJTE

Srdečně Vás zveme na další kolo SWAPu.
Nevyhazujte to, co by ještě někdo rád využil.
Nenakupujte to, co byste možná brzy zas odložili...

Využijte sousedský swap, který bude
od pátku 25. 4. do neděle 27. 4. 2025,

                                  opět v KD Chotoviny. Otevřeno bude:
v pátek   15 – 17 hod. • v sobotu a neděli 9 – 11 hod.

Věříme, že tato sousedská směna je
 nejkratší a nejrychlejší cesta k využití toho,

             co nemá skončit na skládce.
Spolek přátel

školy
Chotoviny

Těšíme se na Vás
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Liderovice

Pavlína Otradovcová

Vesnička Liderovice má hezkou náves
s malou kapličkou a rybníkem. Stojí zde 
rodná tvrz Petra Aksamita, husitského 
hejtmana “Bratrstva”, postavená koncem 
13. stole�. Z té doby je i první písemná 
zmínka o vesnici. Na území obce se na-
chází soustava rybníků tzv. "Liderovická 
soustava". Při cestě na Radkov stála pa-
mátná lípa, která byla zasazena na památ-
ku setkání učitelů s kantory ze Slovenska. 
Při silném větru v roce 2007 byla lípa vy-
vrácena a na jejím místě 3. 5. 2008 vysa-
zena nová "Slovenská lípa", o kterou se 
stará rodina Nováků, na jejichž pozemku 
stojí.

 Do Liderovic Vás zavede klikatá silnice 
od Lapáčku. Náves s rybníkem, kterému se 
také říká „Starej“, s lípami a kapličkou, je si-

ce díky loňské rekonstrukci mostu trochu rozježděná, ale ještě není vše dodělané. Letos budou probíhat dokončovací práce a s nimi 
spojená i konečná úprava terénu. Několikrát denně sem zajíždí autobus, ale bez vlastního auta by byl život zde o moc složitější.
Vesnice má podle posledních oficiálních dat 23 čísel popisných. Trvale obydlených domů je tady cca sedm. V létě vesnička ožívá.
Přijedou chalupáři a počet obyvatel dvojnásobně vzroste. 

Omlouvám se paní Marii Křemenové z Vrážné za chybné uvedení jejího jména v minulém čísle Listů Chotovinska. Pavlína Otradovcová 

 Pan Alois Krejčí zde žije celý život. S manželkou si postavili 
domek na místě, kde původně stála stodola. Kdysi dávno tu 
byla i hospoda "U Kolaříků" a pan Krejčí si vzpomíná, jak tam 
ta�nci chodili na pivo. Nyní se obyvatelé schází na návsi. Dříve 
3x do roka opékali prasátko, a to se náves hemžila lidmi. Přijeli 
harmonikáři z Radkova a bylo veselo. Dnes se zde také schází, 
ale upečou většinou buřty a popovídají si. Bývají to moc hezké 
akce. V roce 2000 a 2010 se zde pořádala  setkání rodáků. Další 
plánované na rok 2020 se již kvůli covidové situaci neuskuteč-
nilo. Manželé Krejčovi si život jinde nedokážou představit. A co 
jim v Liderovicích chybí? Přivítali by kontejner na papír, místo 
pro něj na návsi je.

 Pan Václav Sedláček prožil zde část svého života a dodnes 
tady má nemovitost. Vzpomíná, jak za jeho dětství chodili do 
školy od první do páté třídy do Řevnova a od šesté do osmé do 
Chotovin. Liderovice vždy byly vesnicí, kde většina obyvatel pra-
covala v zemědělství. Byl zde i sbor dobrovolných hasičů, ale 
postupem času lidí ubývalo a sbor tak zanikl. Pan Sedláček se
zmínil také o tom, že v blízkos� Liderovic je mrazová kotlina, díky
které je zde a v Řevnově vždy o pár stupňů větší zima než v okolí.

 Přímo na návsi bydlí paní Čermáková. Je pravá rodačka Lide-
rovic, protože přišla na svět doma. Celý život strávila zde a ny-
ní pečuje o domek se zahrádkou. Nebylo vždy vše jednoduché, 
vzpomíná. Dojíždění za prací autobusem do Tábora, před�m 
vypravit tři dě� do školky a školy, to už chce trochu plánování. 
Je ak�vní členkou zahrádkářů a práce jí stále baví.  

 Paní Kakosová v Liderovicích nebydlí trvale, ale jezdí na 
chaloupku několikrát týdně. Má tady slepice a kočku Zuzanku,
a o ty se stará. Zahrádka plná právě kvetoucích sněženek je jako
z pohádky. Říká, že jsou zde moc dobří sousedé, má se všemi 
hezké vztahy a každý rád pomůže. Vždy se společně starali o ná-
ves, sekali ji a uklízeli. Udělalo se spoustu práce a byly to pro 
všechny pěkně strávené chvíle. Od loňského roku to má na 
starost T-servis.

 A z čeho mají obyvatelé obavy? Je to průmyslový park jih, 
který by se měl začít realizovat. Hala, která již stojí před od-
bočkou na Lapáček, byla původně plánovaná pouze jako sklad, 
a nyní je to výrobní hala. K ní mají v rámci projektu průmyslový 
park jih přibýt další tři haly a za�m není jasné, k čemu budou 
sloužit. Jaký dopad to bude mít na ráz krajiny, biosystémy, sou-
stavu rybníků, jak zhoustne doprava, jaký vliv to bude mít na 
bezpečnost při odbočování na Liderovice z hlavní silnice, to vše 
ukáže jen čas.

 V Liderovicích je klid, slyšíte tu ptáky, po návsí chodí kačeny, 
odněkud přiběhne pes. Věřím, že zdejší náves bude dál místem 
setkávání. Mně by se na ní líbila pěkná pergola a lavičky, kde
by si místní mohli posedět. Až tudy někdy budete projíždět, za-
stavte se před kapličkou a památnou lípou, tak jako já.
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Martina Sochůrková

Ač jsme v březnu žili přípra-
vami Školní slavnosti a konečně se dočkali
jarních prázdnin, stejně pro nás zůstala na 
prvním místě výuka. Aby nebylo naplněno 
okřídlené rčení učení mučení, připravili jsme
i tentokrát pro naše žáky řadu zajímavých 
akcí.

Vloni poprvé naše škola umožnila lyžařský 
kurz dětem z I. stupně. Díky velkému ohla-
su jsme akci letos zopakovali a v prvním 
březnovém týdnu se učilo základům lyžová-
ní nebo se zdokonalovalo ve sjezdu hned
52 dětí! Pod vedením zkušených instrukto-
rů si na Monínci lyžování malí lyžaři náram-
ně užili.

 
Sport nás baví a pohybu není nikdy dost. 

Páťáci si užili turnaj ve vybíjené v Táboře a 
protože se tento měsíc nekonalo žádné klá-
ní v oblíbeném florbalu, uspořádala paní uči-
telka Irena Miloschewitschová pro kluky z 
II. stupně nedělní turnaj. Utkala se čtyři druž-
stva po 5 hráčích, jen do brány se nikomu 
nechtělo, a tak se střídali mezi týmy dva
brankáři. Rozhodčím byl opět náš bývalý žák
Jarda Kment, a kdo vyhrál, vlastně není vů-
bec podstatné. Důležité je, že se kluci sešli 
ve svém volném čase a skvěle si zahráli! 

V průběhu celého roku se snažíme děti 
vést k tomu, aby si vážily přírody, nebraly 
krásné prostředí Chotovinska jako samo-
zřejmost, aby se každý snažil o naši krajinu 
pečovat. Staráme se nejen o okolí školy, 
vyrážíme i do míst, kde trávíme během škol-
ních akcí hodně času. Často se snáší na děti 
kritika, že mohou za všechen nepořádek v 
lese a okolí Chotovin. Pravda to ale úplně 
nebude… Na konci března proběhla také v
Chotovinách akce Ukliďme Česko. Paní Eva 
Volfová nás svým nadšením pro věc strhla 

natolik, že jsme se úklidu míst, kam pravidel-
ně s dětmi chodíme, věnovali celý měsíc,
zapojila se družina a téměř všechny třídy 
školy. Ač jsme chodili na stejná místa opa-
kovaně, nikdy jsme se nevrátili s prázdnou. 
Bohužel nejednou jsme objevili plný odpad-
padkový pytel smetí. Ten ale přeci nepohodí 
u cesty děti… Na druhou stranu doufám, že 
ti starší dodrží slib a na svých toulkách nebu-
dou odhazovat kapesníky, papírky, obaly či
kdejaké krabičky nejen za naším kostelem. 

Téma životního prostředí se prolíná všemi 
předměty a napříč všemi ročníky. Například 
o vodě se učí děti stále, od koloběhu vody, 
přes její skupenství až k jejímu významu a 
potřebě s ní rozumně nakládat. Nejlepší je 
vše poznat na vlastní oči, a tak jsme rádi, že 
pan Karel Bartoš naše osmáky provedl choto-
vinskou čističkou a seznámil je s náročným 
procesem čištění odpadních vod.

Celý rok se deváťáci těší na přednášku za-
měřenou na sexuální výchovu. Zvláště kluci
jsou zvědaví, zároveň však ironicky nazna-
čují, že se „nic nového“ stejně nedozví. Před-
nášku si pro nás připravila speciální peda-
gožka Alena Paroubková, která nejen zaujme,
ale především jasně a srozumitelně odpoví 
žákům na otázky, které je v jejich náročném 
věku mohou zajímat či trápit. A stejně jako 
každý rok, jakmile program začal, kluci okam-
žitě zkrotli a dívky převzaly ve třídě slovo. 
Jsme rádi, že můžeme spolupracovat s paní 
Paroubkovou, její přednášky jsou na vyso-
ké profesionální úrovni. Ne každá škola ta-
kové akce pro své žáky pořádá, stojí totiž 
nemalé peníze, které v rozpočtu pak chybí. 
Naše obec však při sestavování rozpočtu 
pamatuje právě i na financování akcí pro 
děti, které jsou nad rámec výuky. 

Takovou akcí jsou i Dobronauti, preventiv-
ní program probíhající ve 3. B. Návaznost 
jednotlivých bloků programu má své opod-
statnění. Děti postupně objeví, pochopí, na-
cvičí a upevní si dovednosti a schopnosti, 
jež je vedou k zvládání nepříjemné situace

a k řešení problémů bez agrese. A to je v dneš-
ní době velmi důležité. 

Celou řadu akcí a projektů by si škola bez 
získávání financí z dotačních programů a 
bez podpory obce opravdu nemohla dovo-
lit. Nyní, když MŠMT školám rozpočty zkra-
cuje, bude záležet na každé obci, kolik a na 
co poskytne své škole peněz, a tím zároveň 
ještě výrazněji ovlivní rozvoj školy. Věřím, 
že i v budoucnu budou v Chotovinách děti
a jejich vzdělávání v popředí zájmu. 

Vážím si také toho, že čím dál častěji se 
součástí života školy stávají rodiče a že nám 
místní podnikatelé a řemeslníci umožňují na-
hlédnout do jejich práce. Děti tak získávají 
cenné zkušenosti, které v učebnách nenajdou.

Přeji vám krásné jarní dny a nám ve škole 
hodně sil a nadšení do nadcházejícího ná-
ročného období.

Cílem projektu Tradiční řemesla je ukázat 
dětem, jak vlastně vznikají věci, které je
obklopují. Prvňáci si nejraději malují, pro-
hlíží si knihy a zkouší přelouskat své první 
časopisy. Naše cesta tedy musela vést do
ABC Tiskárny. A neudělali jsme chybu.

Prvňáčci v tiskárně

 Jana Anaya

Pan Martin Pěkný provedl první třídu školní 
družiny celou tiskárnou, ukázal dětem práci 
na nejmodernějším tiskařském, řezacím a ba-
licím stroji, na jiném stroji pak děti viděly vý-
robu brožur a časopisů. Seznámil nás také
s historií firmy, děti měly spoustu otázek, pro-
hlídka je zaujala. Od paní majitelky Zuzany 
Pěkné jsme dostali bločky, tužky a magnetky.
Z prohlídky tiskárny jsme odcházeli nadšení!
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Mateřská škola

Školní družina

Jaro zaťukalo na vrátka také naší mateřské školy a ve všech tří-
dách jsme si povídali o nastávajícím ročním období, jaru. Pomocí 
obrázků z didaktického souboru Jaro jsme si prohlíželi obrázky 
jarních květin, zvířata a jejich mláďata a těšili se na jarní procházky, 
kdy můžeme pozorovat změny, které nastávají v tomto období. 
Teplejší počasí a více slunečních paprsků nás často vytáhnou do 
blízkého lesa, kde pozorujeme rašící stromy a keře, nasloucháme 
zpěvu ptáků, pozorujeme vylézající hmyz. V lese se chováme ohle-
duplně, netrháme žádné větvičky, hrajeme si tiše s přírodninami, 
které leží na zemi, protože všichni víme, že jsme tu na návštěvě. 
Děti se nejvíce těší také na školní zahradu, kdy mohou po zimě opět 
využít všechny herní prvky. Třída Rybiček se v rámci tematického 
celku Povolání vypravila do truhlářské dílny pana Rostislava Kani. 
Děti si prohlédly celou truhlářskou dílnu včetně všech strojů, ná-
strojů a náčiní, které truhláři ke svému povolání využívají, dozvěděli 
jsme, se co všechno je prací truhláře a co všechno vyrábí. Nakonec 
si každý vyzkoušel zatloukání kladívkem a zavrtání malého háčku 
do destičky, která dětem může posloužit jako věšáček. Tímto chce-
me poděkovat za skvěle připravenou exkurzi p. Kaňovi a p. Peckovi, 
dětem se moc líbila a třeba si někdo z nich toto povolání vybere jako 
své zaměstnání.

Březen je měsíc, který patří knihám a každo-
ročnímu jarnímu úklidu.

Celý měsíc jsme se věnovali četbě, spiso-
vatelům i poezii s jarní tematikou. Nejvíce 
děti pobavily básničky Miloše Kratochvíla 
v knize Pes nám spadla. Nechyběla ani dra-
matizace pohádek a příprava loutkové po-
hádky Liška, zajíc a kohout. 

Na začátku března měly svátek všechny 
ženy, a tak jsme vyráběli dárečky pro naše 
maminky a babičky. Nejčastěji se objevoval 
tvar srdce. Nechybělo ani malování a sklá-
dání jarních dekorací z papíru (tulipány, sně-
ženky, hyacinty, narcisy, berušky, motýli). 

Počasí bylo krásné. Chodili jsme každý den
ven do přírody. Malovali jsme na chodník, 
zdolávali v lese překážky nebo hráli míčové 

hry. Nejdříve jsme ale prostor, ve kterém si
nejraději hrajeme, uklidili. Prošli jsme Křížo-
vou cestu, zastavili se za kuželnou, nad fotba-
lovým hřištěm a také pod hřbitovem. Nosili 
jsme doslova pytle odpadků a divili se, kolik 
sem toho od podzimu lidé nanosili. Dalším 
místem úklidu byla Přátelská zahrada. Tady 
jsme provzdušnili hráběmi trávník, zbavili 
ho mechu a posledních zbytků listí. Těšíme 
se, až si tady v dubnu upečeme první buřty. 
V projektovém týdnu „Tradiční řemesla“ jsme
navštívili truhlárnu pana Kani. V truhlářství 
jsme se seznámili s řemeslem a dílnou. 

Pánové Rostislav Kaňa a Jaroslav Pecka 
nám ukázali materiály, z kterých se vyrábí 
nábytek, úspěšně jsme hádali nářadí a ně-
kteří z nás uměli pojmenovat i stroje. Nej-
více nás překvapilo, jak dlouhá cesta je
od stromu, prkna až ke stolu, kde si pak
s chutí dáváme oběd.

Lenka Pecková, Jana Pastyříková

Děti zhlédly divadelní představení Na stříbrných horách a O krásné
Janičce. Do třídy Stromků zavítala na besedu paní Bc. Yvona Kaňová,
která jim přišla představit svou knížku Na chatě. Děti povídání o kníž-
ce moc zaujalo a už se nemůžou dočkat, až si kousek z ní dokážou 
samy přečíst. V posledním březnovém týdnu si pro předškoláky při-
pravil besedu vrch. prap. Ladislav Johančík s názvem Bezpečně ven-
ku, s dětmi si povídal o tom, jak se chovat nejen při vycházkách, ale 
také třeba na kole nebo jaká platí pravidla pro chodce. Děti svým 
povídáním zaujal a věřím, že všechny děti ví, jak se chovat venku 
bezpečně.

Yvona Kaňová
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BLAHOPŘEJEME JUBILANTŮM
Svá významná životní jubilea oslavili nebo v nejbliž-
ších dnech oslaví tito naši občané:

Všem jubilantům přejeme do dalších let pevné
zdraví a mnoho spokojenosti a osobní pohody.

60 let  Dana Jablonovská, Jeníčkova Lhota

 Drahoslava Dušátková, Chotoviny

 Jaroslava Římalová, Rzavá

 Eva Kaasová, Chotoviny

65 let Petr Novotný, Chotoviny

70 let Alena Křemenová, Chotoviny

 Jiří Křemen, Chotoviny

80 let  Jiří Novák, Chotoviny

 Miloslav Čapek, Červené Záhoří

85 let Helena Kločáková, Červené Záhoří 

 Jaroslava Veselá, Chotoviny

99 let Jiřina Tilingerová, Rzavá

Školní slavnost zpestřila
fotbalová legenda Jan Koller
Dušan Mendel ples nejen skvě-
le moderoval, ale připravil si
pro nás soutěž o dresy českých
sportovních legend. V doved-
nostních soutěžích mu asisto-
val kolega a také známý mode-
rátor chotovinských akcí Jan 
Pavlíček. První klání ve střel-
bě hokejkou na branku vyhrála 
Lenka Pecková a získala tak po-
depsaný dres Jaromíra Jágra. 
Fotbalový dres Tomáše Řepky 
byl pro vítěze druhé soutěže. 
Poslední dovednostní aktivita o 
největší počet fotbalových noži-
ček vyhrál Volodymyr Bondarev.
Kolik jich bylo? U sedmatřiceti 
mu míč musel Honza Pavlíček 
sebrat, jinak by nožičkoval snad

celý večer. A výhra? Tou byl dres Jana Kollera z jeho úspěšné 
fotbalové éry, kterou strávil v Dortmundu. Celý sál nevěřícně 
umlkl, když Dušan znenadání přivítal mezi námi samotného 
Jana Kollera, fotbalistu držícího rekord v počtu vstřelených 
branek za národní tým. Po podepsání dresu a jeho předání vý- 
 herci se strhla mela, snad všichni se chtěli se slavným fotba-
listou vyfotit nebo aspoň dostat podpisovou kartu.

Tohle překvapení se opravdu povedlo!
Martina Sochůrková
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M. Vacko

Přehled výsledků kuželkářských soutěží 2024 – 2025
Družstvo B – Krajský přebor I.
TJ Centropen Dačice D – TJ Sokol Chotoviny B  2862 – 2671 - 6 : 2

M. Křemenová 420, Petr Křemen 439, Filip 429,
L. Křemenová 413, David Bartoň 483, L. Křemenová ml. 487.

V Dačicích se nevyhrává. Domácím se dařilo a ani naše krásné 
náhozy v závěru nepomohly k potřebným bodům.

TJ Sokol Chotoviny B – TJ Centropen Dačice E    2731 – 2603 - 5 : 3 
Poula 458, Křemen 453, L. Křemenová 436,

Filip 442, David Bartoň 498, L. Křemenová ml. 444.
Opět Dačice, tentokrát v Chotovinách. My hrajeme všichni výbor-
ně, nakonec atakuje David bájnou pětistovku. Konečně vítězné 
utkání!

KK Hilton Sez. Ústí B – TJ Sokol Chotoviny B      2752 – 2737 - 6 : 2 
Petr Křemen 432, Filip 437, L. Křemenová 496,

David Bartoň 452, M. Křemenová 459, L. Křemenová ml. 461.
Na „Sezimáku“ se nám vždy daří. Bohužel domácím utkání sedlo
také a naše čísla (Lenka Křemenová 496 – soupeřka Hodoušková 497)

dokázali přehrát. Boj o příčky na chvostu tabulky prohráváme
o pouhých 15 kuželek.

TJ Sokol Chotoviny B – TJ Nová Včelnice         2562 – 2803 - 0 : 8 
M. Křemenová 423, Křemen 432, L. Křemenová 452, 

Filip+Křemenová 377, D. Bartoň 447,  L. Křemenová ml. 431.
Nová Včelnice dlouho působila v divizi a na hře a průběhu utkání 
to bylo hodně znát. Hosté zahráli výborně, my byli bez šance na 
jakýkoliv zisk. Nakonec z toho vyplynul i rekord drah družstev na 
100 hs. Se setrváním v KP I. to vypadá nedobře… 

Družstvo A – III. kuželkářská liga mužů
TJ Lokomotiva Liberec – TJ Sokol Chotoviny  3383 – 3221 - 7 : 1

Bystřický 553, Bartoň 565, Makovec 553,
Holšan 548, Hein 542, Hrstka 530.

V loňské sezoně jsme v Liberci uhráli pěknou remízu, letos však 
nám soupeř nedal šanci… 

TJ Sokol Chotoviny – TJ Sparta Kutná Hora 3328 – 3258 - 5 : 3 
Hein 602, Holšan 578, Makovec 546,

Hrstka 549, Bartoň 566, Fořter 487. 
Již první naše dvojice rozhodla, krásné výkony na úvod. Body zů-
stávají v Chotovinách.

KK Jiří Poděbrady – TJ Sokol Chotoviny 3473 – 3404 - 6 : 2 
Holšan 574, Fořter + Hrstka 521, Hein 564,

Jelínek 609, Bartoň 567, Makovec 569. 
Poděbrady se perou o první místo v naší skupině a daří se jim. 
My hrajeme dost slušně, Borek dokonce krásných 609, ale bohu-
žel to bylo málo.  

TJ Sokol Chotoviny – TJ Náchod B  3294 – 3144 - 7 : 1 
Hein 540, Holšan 541, Makovec 584,

Jelínek 530, Bartoň Jan 573, Hrstka 526.
Soupeř se dostavil do Chotovin v neúplné omlazené sestavě. Naše
průměrné výkony na zisk bodů stačily. 

Loko Česká Třebová – TJ Sokol Chotoviny     3404 – 3467 - 3 : 5
Makovec 601, Holšan 631, Hein 572,
Bartoň 552, Jelínek 565, Hrstka 546.  

Překvapení ligového kola se zrodilo v České Třebové. Domácí, 
bojující o postup do druhé ligy, narazili na TJ Sokol Chotoviny. 
Vynikající výkony hned na úvod zápasu a naše průběžné vedení 
trápilo Třebovou po celé utkání. V dramatickém závěru se poda-
řilo udržet náskok i získat potřebné dílčí body. Z velké dálky veze-
me oba cenné body! Je vidět, že se s námi musí počítat i v horní 
části tabulky.

Družstvo TJ Sokol Chotoviny D obsadilo pěkné konečné
třetí místo v Okresním přeboru Tábor 2024 – 2025.     

Gratulujeme a do dalších ročníků přejeme hodně zdaru!

Družstvo D – Okresní přebor
KK Loko Tábor C – TJ Sokol Chotoviny D         1675 – 1635 - 5 : 1

F. Orel 384, G. Kozáková 437, M. Nový 402, M. Poula 412.

TJ Sokol Chotoviny D – KK Loko Tábor D   1573 – 1561 - 3,5 : 2,5
M. Poula 437, Z. Fiala 372, M. Nový 405, F. Orel 399.

Fanoušci biatlonu z Chotovin se zúčastnili závodu
Světového poháru v Novém Městě na Moravě . . .

. . . mezi více než 20-ti tisíci diváky se určitě neztratili.

Průběžná tabulka

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.

TJ Loko Č. Velenice B
TJ Centropen Dačice E
TJ Nová Včelnice A
Kuželky Borovany A
TJ Centropen Dačice D
TJ Kunžak A
TJ Spartak Soběslav A
KK Hilton Sez. Ústí B
TJ Nová Ves u Č. B. A
TJ Loko Č. Budějovice B
TJ Tatran Lomnice n./Luž.
TJ Sokol Chotoviny B

20
20
19
20
20
20
19
20
19
20
20
19

17
14
13
13
10
10

9
7
7
7
6
3

1
0
0
0
1
0
0
2
0
0
0
0

2
6
6
7
9

10
10
11
12
13
14
16

Průběžná tabulka

1.
2.
3.
4.
5.
6.
7.
8.
9.

10.
11.
12.

Loko Č. Třebová
KK Jiří Poděbrady
TJ Sokol Benešov
SKK Jičín
TJ Sokol Chotoviny
TJ Kuželky Česká Lípa
TJ Lokomotiva Liberec
SKK Hořice B
TJ Sparta Kutná Hora
TJ Tesla Pardubice
Náchod B
KK Kolín

20
20
20
20
20
20
20
20
20
20
20
20

14
14
11
11
11
10

9
8
8
7
6
3

2
2
1
1
0
2
3
2
1
0
1
1

4
4
8
8
9
8
8

10
11
13
13
16

30
30
23
23
22
22
21
18
17
14
13

7

Konečná tabulka

1.
2.
3.
4.
5.
6.

Sokol Chýnov B
Loko Tábor C
Sokol Chotoviny D
KK Hilton C
Loko Tábor D
Spartak Soběslav B

20
20
20
20
20
20

17
15

8
7
6
5

1
0
0
1
1
1

2
5

12
12
13
14

35
30
16
15
13
11

35
28
26
26
21
20
18
16
14
14
12

6
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Václav Pražák mladší
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Další florbalová sezóna je mi-
nulostí. V březnu se odehrály po-
slední boje o konečné umístění.
Zatímco chotovinská mužstva
hrála již spíše o čest, na čele 
tabulky probíhal litý boj o titul, 
do kterého se dostaly týmy Pla-
né, Sudoměřic a Realu Tábor. 
Jak to nakonec dopadlo se do-
zvíte v následujících větách.

Mezi chotovinskými týmy pro-
bíhal minisouboj o to, kdo skon-
čí v tabulce lépe. Chotoviny Pre-
dators se snažily získat body pro-
ti nevyzpytatelným Pacovským 
Blbounům, ale ti dokázali strh-
nout utkání na svou stranu a o gól
zvítězili – 3:4. Tato těsná prohra 
Predátory velmi mrzela. Šanci na
reparát dostali proti horkému fa-
voritovi celé soutěže Realu Tábor, 
který ale do puntíku potvrdil svou

roli a pohodlně si dokráčel pro 
všechny tři body – 1:7.

Chotovinským Drakům zbýva-
lo odehrát poslední dva mače, 
ale rozlučka to nebyla ani zda-
leka povedená, proti Plané nad 
Lužnicí se jednalo o jasnou po-
rážku 0:8. Poslední špíl proti sko-
ro sousedům v tabulce, kterým
byly Měkkýši Chabrovice, dopadl
utrápeným výkonem podobně 
jako ten předchozí. Po gólu se 
dokázali prosadit pouze Ondřej 
Mládek a Václav Kotrlík, z čehož 
vzešel finální výsledek 2:8. Dů-
ležité je se nyní dát dohromady, 
doléčit zranění a připravit se na 
příští sezónu.

Predátorům ještě chyběla dvě 
utkání, ve kterých vycítili šanci 
dostat se bodově před Draky. 
Nutno podotknout, že zápasy to

byly v jejich podání skutečně po-
vedené. Proti Měkkýšům Cha-
brovice uhráli cennou remízu 5:5. 
Poslední duel sehráli proti Rychlé
rotě Tábor, která už ví, jaké to je 
vyhrát celou ligu. Nebojácný a 
bojovný výkon byl odměněn 
dalším bodíkem tentokrát za 
remízu 4:4. V konečném součtu 
Predátorům chyběl jeden jediný 
bod, aby se dotáhli na Draky a 
díky pravidlům o vzájemných 
špílech mezi sebou je v tabulce 
předskočili, tak třeba příště. 
Konec sezóny se jim ale vyvedl 
určitě daleko lépe, než služebně 
starším Drakům, o tom nelze 
pochybovat.

Kdo nakonec celou ligu vyhrál?
Rozhodovalo se v posledním 
utkání mezi Realem Tábor a So-
kolem Sudoměřice. Matematika

byla jednoduchá,
kdo vyhraje, získá
pohár s tím, že Realu
by stačila i remíza. Hráči Realu 
Tábor skutečně horečně bili na 
vrata prvního místa, jelikož od-
skočili do vedení 4:1, ale Sudo-
měřice se nevzdávaly a heroi-
ckým výkonem dvacet vteřin
před koncem srovnaly na 4:4.
V prodloužení Real spálil obří 
šanci a známé pořekadlo nedáš, 
dostaneš, zafungovalo dokona-
le. Útočník Sudoměřic ukázal 
svou šikovnost a zajistil letošní 
florbalovou sezónu pro tým So-
kola Sudoměřice. Krutý konec 
pro Real, ale takový je zkrátka 
sport. Nyní se florbal ukládá ke
spánku, aby na podzim opět roz-
točil svá kola.

Tak už jsme se, vážení příz-
nivci fotbalu, konečně dočkali! 
První utkání mistrovských zá-
pasů jsou za námi a v někte-
rých případech s velmi dobrý-
mi výsledky.

Áčko si první domácí zápas ná-
ležitě užilo a jeho představení
s hostující Planou nad Lužnicí
s nadšením a radostí prožívalo
i 150 přítomných diváků. Toto 
derby si zasloužilo pozornost 
od začátku do konce, naši svou 
excelentní jízdou přejeli hosty a 
naprosto s přehledem vyhráli
tento velmi důležitý zápas 6 : 0! 
Soupeři odjížděli z našeho hřiš-
tě naprosto zdecimovaní a se 
svěšenými hlavami. Druhý zápas
FC Chyšky – TJ Sokol Chotoviny
už bohužel tak slavně nedopadl. 
Naši měli již před zápasem jas-
no v tom, že tento soupeř bývá
velmi nevyzpytatelný a nepřed-

Táborská florbalová liga v březnu finišovala

                                            CHOTOVINY MUŽI AROZPISY
SO  12. 4.   FK Protivín B – TJ Sokol Chotoviny         16:30
SO  19. 4.   TJ Sokol Chotoviny – SK Kavas Větrovy      17:00
SO  26. 4.   TJ Sokol Chotoviny – SK Ratibořské Hory    17:00
SO    3. 5.   TJ ZD Kovářov – TJ Sokol Chotoviny        10:00

DOROST

NE  13. 4.   Chotoviny + Malšice – Netolice 1892 + Vodňany 10:00
NE  20. 4.   FK Týn n./Vltavou – Chotoviny + Malšice      10:00

CHOTOVINY MUŽI B

SO  12. 4.   FC Bechyně – TJ Sokol Chotoviny B         16:30
NE  20. 4.   TJ Sokol Chotoviny B – Olymp Želeč        16:30
NE    4. 5.   TJ Sokol Chotoviny B – FC Mažice          17:00

STARŠÍ ŽÁCI

SO  12. 4.   TJ Sokol Chotoviny – Sudoměřice u Bechyně 13:00
SO  19. 4.   TJ Sokol Chotoviny – Sokol Sezimovo Ústí   13:00
NE  27. 4.   FC Táborsko – TJ Sokol Chotoviny          10:00

Březen
ve fotbale

vídatelný a jejich obavy byly na-
místě. Potvrdily se a Chotovin-
ští tentokrát po bodové stránce 
odjížděli s prázdnou. Zápas k na-
ší smůle skončil prohrou 2 : 0.
Dorostu se nepodařilo do prv-
ních zápasů vkročit tou správ-
nou nohou a kluci zatím nedo-
kázali získat ani bod, což nemr-
zí jen celý tým, ale také nás, fa-
noušky. První zápas na Větrovech
nevyšel vůbec, naši se do sítě 
trefili jen dvěma zásahy, naproti 
tomu domácí skórovali sedm-
krát. Po závěrečném hvizdu jsme
do šaten odcházeli s prohrou
7 : 2. Domácí zápas, který násle-
doval, se dařilo do konce polo-
času dohrát za stavu 0 : 0. Poté 
hned na začátku druhé půle in-
kasovali naši rychlý gól, ten se 
však povedlo následně vyrovnat.
Ale k naší lítosti jsme byli opět 
potrestáni další trefou hostující 
Bechyně, a na tento zásah už 
naši nenašli odpověď. Po strhu-
jícím závěru následoval mrzutý 
odchod do šaten. Zápas skončil
pro nás smutným skóre 1 : 2.

Nyní už se rozehrají i zápasy ostatních týmů, přípravky, B týmu 
mužů a starších žáků, a já se těším na setkání s vámi, až přijdete 
naše sportovce podpořit! Věra Marešová

Neočekávaně velmi překvapili mladší žáci, kteří v dohrávce na- 
stoupili proti druhému týmu tabulky. Soupeř přijel s jasným cílem
s přehledem tento zápas vyhrát, ale nad jeho očekávání byl tento 
plán narušen výbornou a disciplinovanou hrou našich mladých 
fotbalistů. Po strhujícím boji, ve kterém se radost přelévala ze 
strany na stranu, nakonec vytěžili více naši a mohli se zaslouženě 
radovat z výhry. TJ Sokol Chotoviny – Černovice 6 : 5.



Mobil: 608 333 205, e-mail: moosmarek@seznam.cz

MILIČÍNMILIČÍNMILIČÍN
Uhelné skladyUhelné skladyUhelné sklady

INFO + OBJEDNÁVKY NA TEL.: 606 159 166, 603 928 390 

SUCHÉ, KATROVANÉ

 

ČERNÉ UHLÍ, OŘECH 1, OŘECH 2, KOSTKA, KOKS

BRIKETY, ŠTĚRKY, PÍSEK - betonářský, omítkový

GARANCE

NEJNIŽŠÍCH

CEN !

 BEZ MOURU
Doprava ZDARMA  Halové uskladnění

  

  PRODEJ A MONTÁŽ EKOLOGICKÝCH KOTLŮ

Rozvážíme každý den včetně sobot
Skládání dopravníkem až do sklepa 

 ! ! !

www.latop-energy.cz
info@latop-energy.cz

CELÉ JIŽNÍ ČECHY
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České ZAHRADNÍ TRAKTORY,
výrobce Seco Jičín.

Více informací na tel.: 603 163 856,
381 284 209 prodejna, servis Vožická 255, Chotoviny
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Široká 159, 391 37 Chotoviny

Ing. Jiří Slepička

Beranova Lhota 10
391 37 Chotoviny

mobil: 606 744 745
e-mail: slepicka@zahradytabor.cz
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U Čápova dvora 2762, 390 05 Tábor

tel.: 733 747 944 • www.latop.cz

3D NÁVRHY3D NÁVRHY3D NÁVRHY KOUPELNYKOUPELNY
OBKLADYOBKLADY

DLAŽBYDLAŽBY

KOUPELNY
OBKLADY

DLAŽBY

POCTIVÁ VRATA s.r.o.
Sedlečko 51, 391 37 Chotoviny
e-mail: info@poctivavrata.cz
tel.: +420 775 278 735
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